
Fiche G3                                       Pluriel 
 
 
 
Le pluriel se forme en ajoutant "s"  à la forme du singulier 
- Lo chin, los chins 
- La feá, las feàs 
- Lo paneir, los paneirs 
 
Exceptions : 
Les mots qui se terminent par par –èl, -alh/al, -òl font leur pluriel en –èus, aus, -òus 
- Un ausèl, dos ausèus,  un chavalh/chaval, dos chavaus, un sòl, tres sòus  
 
Les mots qui se terminent par –s, ç, -z sont invariables.  
Un braç > dos braç, un nis > dos nis, una cròtz > doas cròtz 
 
1 - Mettre au pluriel : 
- Lo vilatge perdut  
- Lo nom marcat  
- La genta vinha  
- La color viva  
- Lo chavalh neir  
- La vòtz  
- Lo frut  
- Lo pòtz  
- Lo nas  
- Lo vèu/vèl 
- L’uèu 
- L’uelh 
 
 
2 - Traduire :  
- Trois hommes et trois bouteilles 
- Les voisins et les voisines 
- Les branches basses des arbres 
- Les nids de pies  
- Les oiseaux des bois 
- Les bruits des grandes villes 
- Les vieux chemins  
- A trois pas 
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Corrigés 
1 - Mettre au pluriel 
- Los vilatges perduts 
- Los noms marcats 
- las gentas vinhas  
- las colors vivas 
- los chavaus neirs 
- Las vòtz  
- Los fruts  
- Los pòtz  
- Los nas  
- Los vèus 
- Los uèus 
- Los uèlhs/ueus 
 
 
2 - Traduire 
- Tres òmes e tres botelhas/pintas 
- Los vesins e las vesinas 
- Las branchas bassas daus arbres 
- Los nis de las ’iaças 
- los augèus daus bòscs 
- los bruts de las vilas grandas 
- Los chamins vièlhs/vieus 
- A tres pas 
 


